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Arbeidsform 

Vi har hatt noen fysiske møter, men dette er krevende ettersom flere av komiteens 
medlemmer jobber turnus og er på reise. Mye av koordinering og planlegging er 
gjennomført digitalt. Alle har tilgang til felles dokumenter og arkiv. 

Komitémedlemmer har gjennomført modifikasjoner og deltatt på arbeidskrevende 
vedlikeholdsoppgaver. Komitémedlemmer har vært aktive ved maskinreparasjoner ol. 

Det har vært organisert dugnad med deltakelse fra medlemmer. 

Vi har hatt god nytte av samarbeid med leverandører av maskiner og gjødsel. 

Modifikasjoner 

Alle modifikasjoner skal på forhånd beskrives og godkjennes i driftsselskapets styre. 

Rough hull 2 

Siste 150 meter på høyre side av hull 2 har gjennom årene blitt gjengrodd og blitt uspillbar. 
Ved banebygging var dette et bearbeidet område, men endringen nå er såpass stor at vi 
ser på det som en modifikasjon av hullet. 

Du vil nå finne ballen der og den er spillbar. Vi trodde vi skulle få tak i duk til å ligge under 
barken. Det fikk vi ikke tak i. Det ønsker vi å rette opp i slik at endringen blir varig. Vi kan 
også gjøre dreneringen bedre. Det kommer opp en eller flere vannårer i området som vi 
ikke har kontroll på.  

Mange personer har deltatt med fysisk innsats for å gjennomføre dette arbeidet. En stor 
takk til alle. 

Alt i alt regner vi dette som en markant forbedring av et hull som er meget krevende. 
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Flytte tee hull 7 

Tee 58 og 62 på hull 7 er flyttet for å unngå konflikt med hytter og grendahus. Det ble 
samtidig laget ny tilkomstvei for å redusere trafikk tett til hyttene. Tiltaket ble gjennomført i 
april før sesongåpning. 

Torv og masser ble gjenbrukt. Dette var krevende på et relativt lite område. Resultatet er 
blitt bra. 

Tiltaket ble gjennomført på dugnad av komitéens medlemmer. En gravemaskin ble innleid i 
én uke. Tiltaket ble gjennomført i henhold til godkjent plan. 

Dette er første del av den nødvendige modifikasjonen av hullet. Fairway skal også flyttes 
ca 10 meter mot høyre (ca ½ fairway). 

Endrede klippelinjer 

Klippelinjer er endret på hull 6 og 8 (tilbake til opprinnelig design). Fairway i greenområder 
er utvidet. 

Vedlikehold 

Staus 

Vi har hatt en jevn forbedring av de viktigste spilleflatene gjennom sesongen. 

Greener 
Greener har hatt en fin fremgang. Vi har snudd trenden med myke og trege greener. I 
løpet av sesongen ble de fastere og raskere. Krypvein gir en fin spilleflate, men dessverre 
har vi også lokale områder dominert av tunrapp. 

Greenområder 
Greenområder har hatt fokus. De har blitt klippet lavere med et penere uttrykk og blitt mer 
spillbare.  

Tee’er 
Tee-steder på par 3 har hatt for stor slitasje. På par 4 og 5 har de vært ok. 

Fairway 
Fairway har blitt klippet med mer oppmerksomhet på ferdig resultat. Det har gitt en 
forbedring. Men vi har mye innslag av tunrapp som fort gir et rufsete uttrykk og som gir 
dårlig kvalitet på spilleflaten. 

Semirough 
Det har ikke vært noen spesielle tiltak. Fremstår som ok. 

Rough 
Vi har fullført å slå ned (altfor) høy rough og klippe denne jevnlig gjennom sesongen. 
Spillere finner nå ballen og den er spillbar. Dette er en markant forbedring. Alt arbeidet 
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med å slå og fjerne høyt gras, samt den innledende klippingen med den gamle John Deer 
klippeneren, ble gjort på dugnad. Vi retter en stor takk til alle som gjorde en iherdig 
innsats.  

Vi retter også en takk til medlemmene som på dugnad har ryddet skogsbunn med resultat 
av velstelte og spillbare områder i naturområder. 

Vanndammer 
Våre tre vanndammer har mye groe. Det påvirker ikke spillet, men opplevelsen i et ellers 
velstelt anlegg og en storslått natur. 

Veier og broer 
Det er utført noe vedlikehold av veiene. Men vi har noen steder med uønsket avrenning. 
En bro på hull 4 ble tatt av flom. Den er ikke erstattet.  

Trær 
Vinteren 23/24 ble det felt noen store trær, hovedsakelig ved chipping green og ved tee 1.   

Driving range 

Det er utført to vesentlige tiltak på driving rang. 

1. Det er hengt opp nett langs høyre side ca 150 meter. Nettet fanger mange baller fra 
å gå i skogen til høyre. Vi reduserer svinn. 

2. Gammel kum på oppsiden av rangen er åpnet og reparert, samt at drenering på 
tvers av rangen, med bl.a. vann fra denne kummen, er bygget ny. Det er også satt 
opp ny kum inne på rangen. Vi forventer at dette vil redusere ulemper med våte 
områder (spesielt rundt 100 meter). 

Takk 

Vi vil rette en stor takk til alle som har bidratt med innsats for banen gjennom hele 
sesongen. Kvalitet kommer ikke av seg selv. Kvalitet kommer i små doser hver gang vi 
bryr oss og gjør en innsats. Høy kvalitet kommer over tid og krever at vi har utholdenhet. 

Vi håper at medlemmene setter pris på resultatene. Vi kan ikke forvente at de samme 
personene står på i “det uendelige”. Derfor ønsker vi velkommen alle som vil bidra - enten 
i komitéarbeid eller i målrettet dugnadsarbeid. Ta kontakt.  
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